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A NEW DIMENSION FOR THE BRAND

In the impetus of the new MY4.S and to enable an easier 
comparison, we have chosen to highlight the spaces offered by the 
Motor Yachts we design and build, and to give real benchmarks for 
comparison. Thus, we will now call the MY 40, the MY5 and the MY 
44, the MY6. 
And within your wake, the satisfaction of a rare and refined 
luxury… for new horizons…

UNE NOUVELLE DIMENSION POUR LA MARQUE

Dans l’élan du nouveau MY4.S et pour une meilleure lecture, nous 
avons choisi de mettre en avant les espaces offerts par les Motor 
Yachts que nous dessinons et construisons, et de donner de vrais 
repères de comparaison. Ainsi, désormais le MY 40 se nomme 
MY5 et le MY 44... MY6. 
Dans votre sillage, la satisfaction d’un luxe exclusif et redéfini... 
pour de nouveaux horizons...  
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OUR COMMITTMENTS

FOR THE ENVIRONMENT
At Fountaine Pajot, we are acutely aware of our obligation 
to nature and the marine environment in particular. It is, 
above all, our love for the world’s seas and oceans that 
unites us in the quest for adventure and enjoyment. The 
concern to protect this common heritage is an essential 
part of our company philosophy, and we have a committed 
approach to achieving ecological sustainability through our 
daily practices:
•  We sort our manufacturing waste using recycling and 

elimination processes.
•  We are constantly innovating to improve the fuel efficiency 

of our boats, particularly through hybrid propulsion and 
alternative energy sources, and by improving waste 
management (black and grey wastewater).

•  We favour materials and manufacturing processes with 
low environmental impact when designing our boats.

FOR EXCELLENCE
The worldwide success of our ranges is a testament to your 
satisfaction and loyalty towards our expertise. 
Over the years, through dedication and hard work, our 
expertise has been recognised by being certified DNV-GL 
according to the ISO 9001 standard. This label applies to 
our industrial sites, AIGREFEUILLE and LA ROCHELLE, as 
well as to the Port des Minimes de la Rochelle, and to all 
our activities, from the initial design to the manufacture of 
yachting catamarans (sail and motor). Fountaine Pajot has 
been fully certified since 1999.

NOS ENGAGEMENTS

POUR L’ENVIRONNEMENT
Chez Fountaine Pajot, nous sommes conscients de ce que 
nous devons à la nature et à l’environnement maritime en 
particulier. C’est avant tout l’amour des mers du monde 
qui nous rassemble dans cette envie d’aventure et de 
joies. Le souci de protéger ce patrimoine commun est par 
conséquent un axe essentiel de notre politique d’entreprise. 
La volonté de préserver les sites naturels accueillant nos 
bateaux et de protéger la vie sous toutes ses formes ainsi 
que les ressources naturelles qui lui sont essentielles, est 
inscrite au cœur de notre projet. Nous avons ainsi défini 
une démarche écologique et engagée qui structure notre 
action au quotidien :
•  Nous trions nos déchets en identifiant les filières de 

valorisation et d’élimination.
•  Nous innovons en permanence afin d’optimiser la 

consommation de nos bateaux, notamment par la 
propulsion hybride et les sources d’énergie alternative, 
et en améliorant la gestion des déchets (eaux noires et 
grises).

•  Nous privilégions les matériaux et les processus de 
fabrication à faible impact environnemental dans la 
conception de nos modèles.

POUR L’EXCELLENCE
Le succès mondial de nos gammes est sans nul doute le 
signe de reconnaissance le plus fort puisqu’il témoigne de 
votre satisfaction et de votre fidélité envers notre savoir-
faire. 
Au fil des ans, à force de rigueur et de travail, notre 
expertise a été reconnue en recevant la certification DNV-
GL selon la norme ISO 9001. Ce label s’applique à nos sites 
industriels, AIGREFEUILLE et LA ROCHELLE, ainsi qu’au 
Port des Minimes de la Rochelle, et sur l’ensemble de 
notre périmètre d’activité, de la conception à la fabrication 
de catamarans de plaisance (voiles et moteurs). Fountaine 
Pajot est certifié depuis 1999.

SINCE 1976 

FOUNTAINE PAJOT HAVE BEEN PROFESSIONAL YACHT DESIGNERS 
AND BOAT BUILDERS SINCE 1976. OUR TEAM COMPRISES PASSIONATE 
SAILORS, AND OUR AIM HAS ALWAYS BEEN TO USE OUR WEALTH 
OF EXPERTISE TO DEVELOP HIGH-PERFORMING, SEAWORTHY, 
INNOVATIVE, COMFORTABLE AND SUPREMELY STYLISH BOATS.

For nearly 50 years, we have continued to strive to exceed your expectations 
in terms of safety and cruising pleasure, while offering optimal construction 
quality. We are committed to constantly innovating through our designs and 
technology while adopting an environmentally friendly practice. 
Fountaine Pajot understands that each owner is distinctly unique and we 
design our boats to appeal to the individual needs of everyone. Whether 
you plan to cruise for just a day or embark on a circumnavigation, you can 
be assured that Fountaine Pajot has considered every detail – from design 
stage through to final production – to provide solutions that make a world of 
difference at sea. 
For a day or a life, when you choose a Fountaine Pajot you join the members 
of a large family that we are proud to see living aboard their boats, exploring 
new horizons.

Welcome on board.
Welcome home!

DEPUIS 1976 

CONCEPTEURS ET CONSTRUCTEURS DE BATEAUX DEPUIS 1976, 
PASSIONNÉS DE LA MER, CHEZ FOUNTAINE PAJOT NOUS DÉVELOPPONS 
UN SAVOIR-FAIRE UNIQUE AFIN DE DONNER NAISSANCE À DES 
BATEAUX PERFORMANTS ET CONFORTABLES, MARINS ET INNOVANTS.

Vous donner entière satisfaction, répondre à vos attentes en termes de 
sécurité, de plaisir à bord et en navigation, tout en offrant la meilleure qualité 
de construction, est notre objectif depuis bientôt 50 ans, en restant toujours 
innovant et respectueux de l’environnement, tel est notre engagement... les 
catamarans et voliers du groupe Fountaine Pajot sauront vous séduire.
Chaque propriétaire est unique, et que vous soyez à bord pour une journée ou 
pour un tour du monde, soyez certain que l’ensemble des équipes Fountaine 
Pajot, de la conception à la réalisation, a pensé à chaque détail, à chaque 
moment et a imaginé les solutions qui feront la différence.
Pour un jour ou pour une vie, en choisissant Fountaine Pajot, vous rejoignez 
les membres d’une grande famille que nous sommes très fiers de voir vivre à 
bord de leurs bateaux en découvrant de nouveaux horizons.

Bienvenue à bord.
Bienvenue chez vous.
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LE LUXE COMME SOURCE DE PLAISIR

Appréciez la noblesse des matériaux, le souci du détail, le raffinement du design à 
l’intérieur comme à l’extérieur de nos catamarans. Le luxe naît d’un travail minutieux 
entre les plus grands designers et les artisans locaux qui travaillent ensemble dans le 
respect de l’environnement à ce que chaque détail procure une expérience unique et 
mémorable.

L’ESPACE DE VIE PRIVILÉGIÉ

C’est parce que la navigation est avant tout un plaisir que nous construisons des 
catamarans confortables et spacieux. Nos bateaux sont étudiés afin d’offrir une luminosité 
remarquable dans toutes les pièces de vie. A l’intérieur avec une vue panoramique dans 
le carré, skylights, hublots bordés, cuisines ouvertes, plain-pied cockpit/carré, comme 
à l’extérieur avec des zones de relaxation, des bains de soleil ainsi que des espaces 
détentes lounge deck sur le roof. La communication à l’intérieur se fait naturellement 
afin de partager, tout au long de vos croisières, chaque instant du quotidien.

LE DESIGN RAFFINÉ

Nous concevons les Motor Yachts Fountaine Pajot en collaboration avec de grands noms 
du design afin de proposer des modèles toujours plus sophistiqués et raffinés au fil des 
années. Une gracieuse alliance entre la conception made in France et les standards les 
plus exigeants. Les lignes travaillées de la coque allient esthétisme et performance en 
mer. Le soin apporté aux détails garantit un design intérieur haut de gamme pour une 
expérience à bord privilégiée.

LUXURY TO SEDUCE

Fountaine Pajot Motor Yachts are a work of art, combining grace and power to deliver an 
unmatched cruising experience. Luxury is standard onboard our range, with painstaking 
attention to detail evident in the exquisite work of leading designers and craftsmen who 
use only the finest materials from noble woods and premium furnishings. We ensure 
that every detail provides a unique and memorable experience.

UNPRECEDENTED LIVING SPACE

Discover onboard living space like you have never experienced before. Each of our 
Motor Yachts boasts a unique design that optimises both interior and exterior living 
areas for unforgettable cruising adventures. Our models feature a seamlessly integrated 
cockpit and saloon on a single level for carefree entertaining, decadent sunbathing and 
relaxation lounges, expansive flybridge, generous open-plan galley, and a beautiful light-
filled saloon. The Motor Yachts are designed to facilitate uninterrupted communication 
between zones and safe and easy movement around the boat, delivering the ultimate 
sense of freedom.

ELEGANCE OF DESIGN

Fountaine Pajot Motor Yachts are created in collaboration with the world’s most 
acclaimed designers and represent the pinnacle of sophistication and timeless elegance. 
Subtle French styling is fused with meticulous attention to detail and stringent 
construction processes creating an onboard experience that evokes all the pleasures of 
a five-star hotel. The boats’ sleek and highly efficient hull design delivers breathtaking 
performance at sea with an overall aesthetic beauty that turns heads at every port.

EXPLORE AN OCEAN OF NEW POSSIBILITIES WITH THE POWER, SPACE AND SOPHISTICATION OF A 

FOUNTAINE PAJOT MOTOR YACHT. DELIVERING OUTSTANDING PERFORMANCE AT SEA, OUR RANGE 

FEATURES MAGNIFICIENT PANORAMIC VIEWS FROM THEIR LUMINESCENT INTERIORS, EXCEPTIONAL 

FUEL EFFICIENCY, IMPRESSIVE POWER AND WORLD CLASS SAFETY. STEP ONBOARD AND EXPERIENCE 

THE EXHILARATION OF POWER MEETING BEAUTY. EXPAND YOUR HORIZONS WITH FOUNTAINE PAJOT 

MOTOR YACHTS AND NEVER LOOK BACK.

CHOISISSEZ LE RAFFINEMENT D’UN MOTOR YACHT, L’ESPACE ET LE CONFORT EN PLUS… EXIGENCE 

ET SOPHISTICATION, ÉLÉGANCE ET PRÉCISION, PUISSANCE ET SÉCURITÉ, LES MOTOR YACHTS 

FOUNTAINE PAJOT VOUS RÉSERVENT DES INSTANTS PRIVILÉGIÉS AVEC VUE PANORAMIQUE… UN 

NOUVEL HORIZON D’EXPÉRIENCES S’OFFRE À VOUS.

THE FOUNTAINE PAJOT MOTOR YACHTS OFFER AN STREAMLINED AESTHETIC DESIGN, A STABILITY 

AND EXCEPTIONAL SPACES TO LIVE ALL THE BENEFITS AND PLEASURES OF THE SEA. INTERIOR 

SPACES OFFER ALL THE ADVANTAGES OF A MOTOR YACHT WITH OVERSIZED SPACES AND VERY 

BRIGHT SPACES WITH LUXURIOUS MATERIALS. 

LES MOTOR YACHTS FOUNTAINE PAJOT VOUS PROPOSENT UN DESIGN ESTHÉTIQUE ET ÉPURÉ, UNE 

STABILITÉ ET DES ESPACES HORS DU COMMUN POUR VIVRE TOUS LES BIENFAITS ET PLAISIRS DE 

LA MER. LES ESPACES INTÉRIEURS OFFRENT TOUS LES ATOUTS D’UN MOTEUR YACHT AUX ESPACES 

SURDIMENSIONNÉS AVEC UNE FINITION PENSÉE DANS LES MOINDRES DÉTAILS ET DES ESPACES 

RICHES EN LUMIÈRE AUX MATÉRIAUX LUXUEUX. 
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PIERANGELO ANDREANI
In 1970, Pierangelo Andreani started working at the Centro Stile Fiat (Fiat Style Centre), 
where he was involved in designing and styling the Ritmo. He moved to Pininfarina 
in 1972 where some of his designs for show cars included the Jaguar and the Ferrari 
Mondial 8 at the Paris Motor Show. From 1976 until 1982, Pierangelo Andreani worked 
for De Tomaso (Moto Guzzi, Benelli, Maserati Biturbo), and he has consulted for 
numerous leading companies in the motorcycle industry, including Cagiva, Yamaha 
Italy, Piaggio Malaguti, CEV, Domino, Ecie and more. Andreani, in conjunction with 
two friends Arcuri e Lavelli, established the company Triadesign, which develops 
designs for cars and motorcycles. Their projects to date include designs and models 
for Nissan, Renault and Mazda, and the revolutionary Croma model.

DANIEL ANDRIEU
Andrieu Yacht Design is renowned worldwide not only for their racing 
and cruising yachts but also for their Motor Yacht designs. Since the 
early 1990s, Daniel Andrieu has been designing Motor Yacht Catamarans 
that are widely recognised for their exceptional seafaring qualities, 
including outstanding design, elegance, performance, energy efficiency 
and ecological sustainability. Andrieu Yacht Design employs a unique 
modern approach to your Motor Yacht, and their range of expertise 
spans architecture, design, hydrodynamics, structure and materials, 
motorisation, as well as powerful and exclusive software programs.

Andrieu Yacht Design, mondialement réputé pour ses voiliers de course 
et de croisière, l’est également pour ses dessins de Motor Yachts. 
Depuis le début des années 90, Daniel Andrieu conçoit des Motor 
Yachts Catamarans reconnus pour leurs très grandes qualités marines, 
et caractérisés par le design et l’élégance, les performances et les 
économies d’énergie liées à une faible empreinte sur le milieu naturel.

Par des compétences recouvrant l’ensemble du domaine architectural, 
design, hydrodynamique, structure et matériaux, motorisation, et de 
puissants outils informatiques dédiés “in house”, Andrieu Yacht Design a 
une approche moderne et unique de votre Motor Yacht.

Pierangelo Andreani a commencé en 1970 à travailler au Centro Stile Fiat (Centre 
de style de Fiat), et à participer à la conception et au design de la Ritmo. En 1972 il 
a déménagé à Pininfarina, où certaines de ses conceptions de voitures d’exposition 
inclurent la Jaguar du Salon automobile de Paris en 1972 et la Ferrari Mondial 8 
en 1976. Il est ensuite allé travailler pour De Tomaso 1976-82, (Moto Guzzi, Benelli, 
Maserati Biturbo). Il a travaillé en tant que consultant pour Cagiva, Yamaha Italie, 
Piaggio Malaguti et autres sociétés liées au secteur moto, CEV, Domino, Ecie. 
Pendant ce temps, il a fondé avec deux amis, Arcuri et Lavelli, une société nommée 
Triadesign afin de réaliser des conceptions de voitures et motos (conceptions et 
modèles pour Nissan, Renault et Mazda) le modèle Croma et son hayon permettant 
de le transformer en break...
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The quintessence of space, freedom in its purest form...
La quintessence de l’espace, la liberté à l’état pure...

Power 67
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EXCEPTIONAL STYLE AND A HIGH LEVEL OF COMFORT

The Power 67 elevates luxury to its ultimate expression and makes sailing at sea a 
truly refined experience. It is in line with the flagship catamaran, the Alegria 67, and 
the Motor Yachts designed by Fountaine Pajot, praised by the International Press for 
their elegance and their performance at sea. The Power 67 is just as well designed 
for long-distance getaways, beautiful cruises or simply for the pleasure of welcoming 
guests. With its powerful engine delivering up to 2 x 435 hp, the Power 67 has a range 
of 1700 nautical miles, thanks to its hull design and the 4000 litres of fuel on board.

The Power 67 will meet your most exacting desires: with its elegant and innovative 
design, it offers you a state-of-the-art living environment. With its rounded, 
asymmetrical lines, this luxury power catamaran catches the eye and conveys a 
sense of intrepid power. Its volumes impress by the ingenuity of their layout as well 
as by their impressive scale. Enjoy the cosy atmosphere of its 36m2 cockpit adjoining 
the lounge and its various sunbathing areas, its kitchen equipped with a griddle and 
its huge reception area. Dream of the unattainable on the 32 m2 of its Flybridge or 
let yourself be won over by the ultimate relaxation in the optional jacuzzi in the front 
lounge.

We have tailored the Power 67 to meet the full range of your needs: long cruises, joyful 
day trips or dinner parties at anchor, the motor catamaran Power 67 by Fountaine 
Pajot will provide the highlights of a whole lifetime. Available in two versions: with the 
kitchen in the passageway or built into the saloon, the Power 67 remains stunning 
thanks to its modern and exclusive 5-star lounge. Experience the emotions of an 
unlimited view from this refined interior.

DU STYLE ET UN HAUT STANDING POUR CE POWER CATAMARAN

Le Power 67 élève le luxe à son expression ultime et fait de la navigation en mer une 
expérience du raffinement. Il s’inscrit ainsi dans la lignée du catamaran amiral, l’Alegria 
67, et des Motor Yachts signés Fountaine Pajot, loués par la Presse internationale pour leur 
élégance et leur comportement en mer.Le Power 67 est un catamaran à moteur conçu pour 
des échappées au long cours, de belles croisières ou simplement pour le plaisir de recevoir. 
Emmené par une puissante motorisation montant jusqu’à 2 x 435 ch, le Power 67 dispose 
d’une autonomie de 1700 miles nautiques, assurée par son design de coque et par les 
4000 litres de carburant embarqués.

Le Power 67 comble vos désirs les plus exigeants : dans une esthétique racée et très 
contemporaine, il met à votre disposition un cadre de vie tendance. Avec ses lignes arrondies, 
asymétriques, le Power 67 séduit l’œil et évoque une puissance altière. Ses volumes 
impressionnent par l’ingéniosité de leur répartition tout autant que par leurs formidables 
dimensions.Abandonnez-vous à la convivialité de son cockpit de 36 m2 attenant au salon et 
ses différents bains de soleil, sa cuisine avec plancha et son immense espace de réception. 

Rêvez d’impossible sur les 32 m2 de son Flybridge ou laissez-vous gagner par la relaxation 
suprême dans le jacuzzi en option de son salon avant. Nous avons décliné le Power 67 en 
différents aménagements pour satisfaire la diversité de vos envies : longues navigations, 
sorties joyeuses d’une journée ou soirées dansantes au mouillage, le Power 67 signé 
Fountaine Pajot marque les moments forts pour toute une vie. Disponible dans sa version 
Lounge cuisine en coursive ou intégrée dans le carré, le catamaran à moteur Power 67 
éblouit avec son salon 5 étoiles, moderne et prestigieux.

Power 67
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Power 67
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Power 67
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LENGTH OVER ALL
LONGUEUR HORS TOUT

64.6 ft - 19,69 m

DRAFT
TIRANT D’EAU

3.8 ft - 1,15 m

TANK CAPACITY
CAPACITÉ DES RÉSERVOIRS 

Fresh water - Eau douce
277 US gallons - 1050 l (approx.)

BEAM OVER ALL
LARGEUR HORS TOUT 

32.28 ft - 9,84 m

STANDARD POWER
MOTORISATION STANDARD

VOLVO 2 x 221 kW - 2 x 300 Ch

FUEL
GASOIL

1057 US gallons - 4000 l (approx.)

DISPLACEMENT UNLOADED
POIDS LÈGE

31.5 t (approx.)

OPTION POWER
MOTORISATION OPTION

VOLVO 2 x 353 kW - 2 x 480 Ch

AUTONOMY
AUTONOMIE MAXI

Up to 1700 NM

FULL LOAD DISPLACEMENT
DÉPLACEMENT EN CHARGE MAXI

47.3 t (approx.)

ARCHITECT
ARCHITECTE

Berret-Racoupeau Yacht Design

Power 67 V E R S I O N S

C L A S S I C  M A I N  D E C K

L O U N G E  M A I N  D E C K

1 owner suite + 1 bathroom
4 double cabins + 4 bathrooms

1 suite propriétaire + 1 salle de bains 
4 cabines doubles + 4 sdb

Option : 2 crew cabins + 2 bathrooms

C L A S S I C  M A E S T R O

5 5

1 owner suite + 1 bathroom
3 double cabins + 3 bathrooms

1 suite propriétaire + 1 salle de bains 
3 cabines doubles + 3 sdb

Option : 2 crew cabins + 2 bathrooms
Galley downstairs

L O U N G E  M A E S T R O

4 4

Option 
bunk beds


